
 

Referat fra generalforsamling d. 20 marts 2014 
 

Tilstede var nr. 5, 8, 9,11, 26, 27, 28, 35, 38, 39, 46. 

Punkt 1. Valg af dirigent 
Dirigent blev Frank Thomsen fra nr. 5 
 

Punkt 2. Formandens beretning 
Beretningen er vedhæftet. 
 
Har man i foreningen (eller andre steder) observeret noget der ikke  fungerer efter hensigten så har 
kommunen lavet en  App til smartphones og tablets hvor man via GPS rapporter direkte fra stedet. 
Alternativt kan man rapporter fra hjemmesiden www.rapportfrastedet.dk Det kan være knækkede 
fortovsfliser, bjørneklo, affald, beskæring af hække, hegn og træer, hul i vejen eller ødelagte skilte etc. 
 
Kommentar til beretningen: 
Der var argumenter både for og imod den etablerede hjemmeside. Nogle mente at der selvfølgelig skulle 
være en hjemmeside som et led i den generelle udvikling, samt som kommunikation mellem bestyrelse og 
medlemmer. Andre kunne slet ikke se hvad vi skulle bruge en hjemmeside til. Andre igen mente at 
medlemmerne bare fik en ekstra udgift når de skulle printe div. Information fra siden. 
      
 

Punkt nr. 3 Forelæggelse af regnskab til godkendelse. 
Ken nr. 46 mener kr. 92.000 er for mange penge i foreningen og opfordrede til at der ingen kontingent 
skulle betales i 2015. 
Kim nr. 35 mener at hele Lykkesholm ser forfærdelig ud.  Knækkede fliser overalt  samt grønne områder der 
ligner vildnis . 
Den enkelte borger skal selv tage kontakt til kommune omkring knækkede fortovsfliser ud for egen grund. 
Joel nr. 28 er utilfreds over budget ikke overholdes.  
Regnskab godkendt. 
 

Punkt nr. 4 Forslag fra bestyrelsen. 

 
Punkt nr. 4.1 Budget 2014, herunder fastsættelse af kontingent. 
Frank nr. 5 var imod posten til vedligeholdelse af fartbump (pæle ved bump). 
Budget godkendt. 
 
Punkt nr. 4.2 Generalforsamling 2015 med spisning for de tilmeldte 
Forslag om spisning til generalforsamling 2015 til en pris kr. 275,00 pr person, godkendt med 10 for 1 imod. 
 
Punkt nr. 4.3 Reservation af beløb til at afholde jubilæumsfest. 
Forslag om en budgetramme på kr. 15.000,00 til et jubilæum arrangement 2015, godkendt med 10 for 1 
imod. Her mangler der stadig et udvalg til at holde jubilæum. 
 

Punkt nr. 5 Forslag fra medlemmer 
Peter, nr. 9. Tilskud til sommerfest hæves fra kr. 500.00 til  kr. 1.000,00. ikke godkendt, 3 for og 8 imod. 
Joel nr. 28 vedligeholdelse af fællesarealer.  Træk sit forslag tilbage. 
 

http://www.rapportfrastedet.dk/


 

 
 
 

Punkt nr. 6 Valg til bestyrelsen 
 
Punkt nr. 6.1 Valg af formand for 2 år. 
Johnny Trier nr. 38 modtog genvalg. 
 
Punkt nr. 6.2 Valg af 1 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 
Katja Hansen nr. 39 modtog genvalg. 
 
Punkt nr. 7 Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år. 
Lene  nr. 27, Karen nr. 11. 
 

Punkt nr. 8 Valg af 2 revisorer for 1 år, samt 1 revisorsuppleant for 1 år. 
Kim Pedersen nr. 35, Joel Askler nr. 28 blev valgt som revisorer, Ken Hansen nr. 5 som revisorsuppleant. 
 
 

Punkt nr. 9 Eventuelt. 
Lene nr. 11, Ken nr. 46 og Kim nr. 35 takker ja til et fastelavnsudvalg. 
 
Dirigenten takkede de fremmødte for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen. 
 
 
 
 
 

 

 
 

 


